



21.03.2025

Pöytäkirja - Hallituksen kokous 08/2025

Hallituksen kokous 08/25 - Pöytäkirja

21.03.2025 klo 15.45 Olkkari, Päärakennus, Fabianinkatu 33 5. krs

Läsnäolijat:

Nimi	Lisätiedot	Läsnäolo
Sara Rautiainen	Yhdistyksen puheenjohtaja	Paikalla
Venla Lammi	Taloudenhoitaja	Paikalla
Venla Lahtinen	Hallintovastaava	Paikalla (etänä)
Elina Jalo	Varapuheenjohtaja, edunvalvontavastaava	Paikalla (etänä)
Arvo Ollikainen	Spiritualiteettivastaava	-
Saara Ansala	Viestintävastaava	Paikalla
Iisakki Seppä	Yhdistyksen sihteeri	Paikalla
Stina Kinnunen	Yritys- ja ulkosuhdevastaava	-

Muut:

Ella Tamminen	Yhdistyksen jäsen	Paikalla
Toni Niittylahti	Yhdistyksen jäsen	Paikalla
Venni Kontra	Yhdistyksen jäsen	Paikalla
Aapo Patokoski	Yhdistyksen jäsen	Paikalla
Rasmus Pöri	Yhdistyksen jäsen	Paikalla, poistui 16.30 kohdassa 10



21.03.2025

Pöytäkirja - Hallituksen kokous 08/2025

1. Kokouksen avaaminen

Pohjaesitys: Avataan kokous klo 15.45.

Päätös: Avattiin kokous ajassa 15.46.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Pohjaesitys: Todetaan:

- a) läsnäolevat jäsenet,
- b) kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Kokouksen järjestäytyminen

Pohjaesitys: Valitaan:

- a) kokouksen puheenjohtajaksi hallituksen puheenjohtaja Sara Rautiainen,
- b) kokouksen sihteeriksi yhdistyksen sihteeri Iisakki Seppä,
- c) kaksi (2) pöytäkirjantarkastajaa,
- d) kaksi (2) ääntenlaskijaa,
- e) myönnetään mahdolliset läsnäolo- ja puheoikeudet.

Käsittely: Venni Kontra esittää itseään pöytäkirjantarkastajaksi ja ääntenlaskijaksi.

Sara Rautiainen esittää Toni Niittylahtea, joka ilmaisee käytettävyytensä.

Päätös: Valittiin kokouksen puheenjohtajaksi Sara Rautiainen, kokouksen sihteeriksi Iisakki Seppä, pöytäkirjantarkastajiksi sekä ääntenlaskijoiksi Venni Kontra ja Toni Niittylahti.



21.03.2025

Pöytäkirja - Hallituksen kokous 08/2025

4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Pohjaesitys: Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

Päätös: Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat

Pohjaesitys: Kuullaan mahdolliset ilmoitusasiat ja merkitään ne tiedoksi.

Käsittely:

Toiminnantarkastus vuodelle 2024 on tehty ja se on mennyt läpi.

Puolet hallituksesta kävi Kide.appin järjestämällä Meet & Greet -verkostoitumisristeilyllä 18.-19.3.

Toverineuvosto kokoustaa keskiviikkona 26.3. klo 16.00.

Päätös: Merkittiin ilmoitusasiat tiedoksi.

6. Tapahtumaturvahenkilö (LIITE 1)

Toimintaa ohjaavat asiakirjat velvoittavat jokaiseen yhdistyksen tapahtumaan nimettyjä vastuuhenkilöitä, jotka vastaavat yhdenvertaisuussuunnitelman toteutumisesta tapahtumassa tapahtumassa. Tätä tehtävää ovat perinteisesti hoitaneet häirintäyhdyshenkilöt. Eettinen valiokunta on käsitellyt haastetta, jossa jokaiseen tapahtumaan ei saada häirintäyhdyshenkilöitä paikalle ja ehdottaa yhdistykselle tapahtumaturvahenkilöä, joka ei ole häirintäyhdyshenkilö, mutta vastaa yhtäläillä tapahtuman turvallisuudesta.

Pohjaesitys: Käydään läpi esitys tapahtumaturvahenkilöistä, merkitään keskustelu tiedoksi ja tehdään tarvittavat päätökset.

Käsittely: Venla Lahtinen esittelee asian.



21.03.2025

Pöytäkirja - Hallituksen kokous 08/2025

Aapo Patokoski: Kuulostaa siltä, että ollaan perustamassa kaksi eri pestiä häirintäyhdyshenkilöille. Miksi ei ole enempää häirintäyhdyshenkilöitä?

Sara Rautiainen: Ei ole kyseessä kahta eri pestiä. Kuka vain toimijoista voi toimia tapahtumaturvahenkilönä tarvittaessa. Tähän pestiin ei haeta.

Venla Lammi: Kuulostaa hyvältä.

Venni Kontra: Luoko tämä mahdollisuuden siihen, että jos olet tapahtuman vastuuhenkilö, niin voit antaa vastuun eteenpäin tapahtumaturvahenkilölle.

Sara Rautiainen: Häikkäreiden pitäisi olla lähestyttäviä, joten sellaisen henkilön pitäisi olla koko ajan paikalla. Tapahtuman vastuuhenkilöillä on paljon tehtäviä tapahtuman aikana, joten he eivät pysty tekemään tätä.

Häirintäyhdyshenkilöitä voi olla 0 tai 1 tapahtumissa, jolloin tapahtumaturvahenkilön tehtävään voisi tapahtumakohtaisesti valita jonkun tapahtumassa olevan luotettavan henkilön.

Iisakki Seppä: Toivottavasti tunnusnauha on eri sininen, kuin HYYn sininen nauha.

Sara Rautiainen: Valitaan toinen väri.

Sara Rautiainen esittää: Otetaan tapahtumaturvahenkilön rooli käyttöön tästä eteenpäin ja puheenjohtaja hankkii siihen tunnuksen, joka ilmoitetaan tapahtuman alussa.

Venla Lammi ja Saara Ansala kannattaa.

Päätös: Otetaan tapahtumaturvahenkilön rooli käyttöön tästä eteenpäin ja puheenjohtaja hankkii siihen tunnuksen, joka ilmoitetaan tapahtuman alussa.



21.03.2025

Pöytäkirja - Hallituksen kokous 08/2025

7. Dekaanin valinnan valmisteluryhmän opiskelijaedustajien haun avaaminen

Teologisen tiedekunnan nykyisen dekaanin Antti Räsäsen kausi päättyy vuoden 2025 lopussa ja uusi dekaani aloittaa kautensa vuoden 2026 alusta.

Teologinen tiedekunta etsii kahta (2) opiskelijaedustajaa (yhtä varsinaista- ja yhtä varajäsentä) dekaanin valinnan valmisteluryhmään. Teologinen tiedekunta toivoo hakijoita monipuolisesti eri sukupuolten edustajista, kieli- ja kulttuuritaustoista sekä vähemmistöistä. Yhdistys esittää tiedekuntaneuvostolle hakemusten perusteella kahta (2) opiskelijaedustajaa, jonka jälkeen tiedekuntaneuvosto asettaa jäsenet valmisteluryhmään kokouksessaan 8.4.2025. Yhdistys valitsee tiedekuntaneuvostolle esitettävät opiskelijaedustajat hallituksen kokouksessa 4.4.2025.

Valmisteluryhmä kokoontuu dekaanin valinnan puitteissa muutamia kertoja pitkin vuotta. Valmisteluryhmään hakevien on varauduttava suorittamaan tehtävää vuoden 2025 loppuun saakka. Tehtävään valituille toimitetaan alustava aikataulu valmisteluryhmän toiminnasta. Lisätietoja voi pyytää yhdistyksen puheenjohtaja Sara Rautiaiselta.

Tiedekuntaneuvostolle opiskelijaedustajiksi esitettävien valinnassa noudatetaan yhdistyksen henkilövalintaohjesääntöä, johon voi perehtyä osoitteessa <https://www.tyt.fi/yhdistyksen-asiakirjat/>.

Pohjaesitys: Avataan haku dekaanin valinnan valmisteluryhmän opiskelijaedustajaksi ajalle 24.03. - 02.04.2025 klo 23.59.

Käsittely: Sara Rautiainen esittelee asian.

Tehtävästä ei makseta palkkiota.



21.03.2025

Pöytäkirja - Hallituksen kokous 08/2025

Päätös: Avattiin haku dekaanin valinnan valmisteluryhmän opiskelijaedustajaksi ajalle 24.03.
- 02.04.2025 klo 23.59.

8. Talousasiat - laskujen hyväksyminen

Pohjaesitys: Hyväksytään mahdolliset laskut.

Käsittely: Ei hyväksyttäviä laskuja.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

9. Jaostojen kuulumiset

Pohjaesitys: Käydään läpi jaostojen kuulumiset ja merkitään ne tiedoksi. Tehdään tarvittavat päätökset.

Käsittely:

Talousjaosto:

Tilinpäätös saapui ja se meni toiminnantarkastuksesta läpi. Nyt tilintarkastuksen alla. 1.4. aloittaa uusi tilitoimisto.

Ruokamessuille tuli ilmaislippuja tänäkin vuonna.

Talousvaliokunta kokoustaa pian.

Hallintojaosto:

Lääkekaappi Klusterille on nyt ostettu ja viety Klusterille. Poraaminen onnistuu HYYn puolelta. Tenttikahviaikataulu syksyille on tehty, vierailijoina ainakin Kirkon tutkimus ja koulutus sekä SUOL. Kyyhkynen on tulossa tentsuille vierailemaan 28.3. Yksi tilakoulutus on pidetty.

Kansalliskirjaston ja HY:n arkistotyöntekijä vastasi arkistointiin liittyen kysymyksiin. Saimme hyvän ohjeen arkistoitavista ja pois seulottavista asioista. (s.11 alkaen taulukko)



21.03.2025

Pöytäkirja - Hallituksen kokous 08/2025

<https://kansallisarkisto.fi/documents/141232930/151627847/Yksityisarkistojen%20seulontaohje.pdf/885caf9c-60c7-635b-2058-6607fda3318c/Yksityisarkistojen%20seulontaohje.pdf>

Edunvalvonta-spiritualiteettijaosto:

Spiriretoiminta kokoustaa piakkoin. Kesäteologiien ilta 1.4. ja Virsi & Viini 9.4. tulossa.

Synagoga-asiatapahtumaa jouduttiin siirtämään.

Maanantaina suunniteltiin kandi- ja maisterijohtoryhmien jäsenten kanssa opiskelijoiden puheenvuoroa opetuksen iltapäivään, joka on tiistaina 25.3. Mennään mukaan pitämään puheenvuoroa. Aura Nortomaa on ottanut yhteyttä liittyen generalisti-iltaan ja generalistien työelämäopintoihin. Tavataan pian, minkä lisäksi Aura osallistuu hallituksen kokoukseen 4.4.

Eilen torstaina oli Kirkon tuki opiskeluvaiheessa –työpaja. Viikko sitten osallistuttiin suunnittelemaan YTHS:n, HY:n, HYY:n ja opiskelijajärjestöjen yhteistä

Järjestölohuone-hanketta mielenterveysviikolle, joka alkaa 7.4. Ilmoittauduttiin mukaan, järjestetään aamupalabrunssi 9.4. Olkkarissa, jossa silloin myös kivaa ohjelmaa. Toivotaan teologiien lisäksi muitakin opiskelijoita Olkkariin. Maanantaina 24.3. on vierailu Espoon tuomiokapituliin, jonka vastuuhenkilönä työelämäsihteeri Markku. Vasta vähän ilmoittautuneita, mikä ikävää, koska myös piispa mukana ja kaikki Espoon tyypit ihania.

Torstaina 27.3. on työelämä- ja opintotoiminnan kokous, jossa käydään läpi ainakin kuulumiset, kevään loput tapahtumat ja syksyä alustavasti. Työelämäsihteeri Aapo on alkanut suunnittelemaan pedagogisten opintojen iltapäivää, joka huhtikuussa. AKI-liittojen Vesa laittoi viestiä liittyen puolustusvoimien kirkollisen työn esittelytilaisuuteen, sitä mietitään syksyllä. Pyydettiin liittoja pitämään tänä vuonna jo syyskuussa CV-työpajaa ja kesätyöhakutapahtumaa.

Viestintäjaosto:

Canva Pro on saatu ja otettu käyttöön. TikTokiin tulee lisää juttuja.

Tapahtumajaosto:



21.03.2025

Pöytäkirja - Hallituksen kokous 08/2025

Ollut vähän hiljaisempaa. Kasarisitsit ensi tiistaina. Tapahtumavastaaviksi on tullut hakemuksia ja tapahtumavastaavat (2 kpl) valitaan toivottavasti 26.3. toverineuvoston kokouksessa. Vappusuunnistus tulee ja liput on jo myynnissä.

Puheenjohtajisto:

Toiminnantarkastus on valmis ja siitä tuli hyvää palautetta.

HYYN järjestötoiminta-avustusta on täytetty ja sen täyttämisestä on kirjoitettu ohjeita seuraaville toimijoille, miten avustushakemusta kannattaa täyttää.

TEOVISIO-35 juttuja, Euroopasta tuli ihmisiä käymään Helsingissä.

Fuksi- ja tuutorivastaavien perehdytys on tehty.

Kyyhkyseen on kirjoitettu puheenjohtajan tervehdys.

Päätös: Merkittiin kuulumiset tiedoksi.

10. Jäsenpalautteet

Pohjaesitys: Käydään läpi saapuneet palautteet ja merkitään ne tiedoksi. Tehdään tarvittavat päätökset.

Käsittely: Palautelaatikosta:

“Voisiko kirjat viedä pois Olkkarin pöydältä?”

“Vanhat rasistiset laulukirjat pois.”

Käydään keskustelu laulukirjoista:

Aapo Patokoski: Joissain kirjahyllyn laulukirjoissa on rasistisia ja epäasiallisia ilmaisuja ja sanoituksia.

Venla Lahtinen: Huonot laulukirjat saa viedä pois, vaikka arkistoon.

Keskustellaan ja heitellään ajatuksia siitä, millä kriteereillä poistetaan laulukirjoja.

Ella Tamminen: Voisiko joihinkin laulukirjoihin laittaa esimerkiksi sisältövaroituksen tai merkinnän, että tämä laulukirja sisältää yhdistyksen arvojen vastaisia sanoituksia.



21.03.2025

Pöytäkirja - Hallituksen kokous 08/2025

Sara Rautiainen esittää keskustelun perusteella: Arkistoidaan Olkkarin kirjahyllystä rasistisia sekä muita epäasiallisia sanoituksia sisältävät laulukirjat.

Iisakki Seppä kannattaa Sara Rautiaisen esitystä.

Rasmus Pöri poistui 16.30

Päätös: Merkittiin jäsenpalautteet tiedoksi ja arkistoidaan Olkkarin kirjahyllystä rasistisia sekä muita epäasiallisia sanoituksia sisältävät laulukirjat.

11. Saapunut posti

Pohjaesitys: Käydään läpi saapunut posti ja merkitään se tiedoksi. Tehdään tarvittavat päätökset.

Käsittely: Paimen lehti 2/2025.

Fides Ostiensis Ry:n vuosijuhlakutsu.

Päätetään, että Iisakki Seppä menee edustamaan yhdistystä Fides Ostiensis Ry:n vuosijuhlille ja vie lahjan heille. Yhdistys kustantaa vuosijuhlalipun.

Kannunvalajien vuosijuhlakutsu.

Yhdistys kustantaa puolet yhdestä lipusta, eli 62,50€. Sara Rautiainen ja Iisakki Seppä menevät edustamaan yhdistystä Kannunvalajien vuosijuhlille ja vievät heille lahjan.

Odotamme vielä vuosijuhlakutsuja AS-killalta, ESOLta, TSF ja O'Diakolta.

YS vappu tanssiaiset vanhalla 1.5. klo 17.00.

Päätös: Merkittiin saapunut posti tiedoksi. Iisakki Seppä edustaa yhdistystä Fides Ostiensis Ry:n vuosijuhlilla. Sara Rautiainen ja Iisakki Seppä edustavat yhdistystä Kannunvalajien vuosijuhlilla.

12. Muut esille tulevat asiat

Pohjaesitys: Käydään läpi muut esille tulleet asiat ja merkitään ne tiedoksi.



21.03.2025

Pöytäkirja - Hallituksen kokous 08/2025

Käsittely: Kide.app verkostoitumisristeilyllä käytiin. Oli kiva risteily ja verkostoiduttiin paljon.

Risteilyllä oli bingo, josta voitettiin laivarahaa. Raha käytettiin yhdistyksen edunvalvonnan hyväksi. Jodel viestipalvelussa keskusteltiin risteilystä.

Risteilyltä otettu edustuskuva, ei ollut täydellinen.

Kelloja käännetään 30.03.2025.

Päätös: Merkittiin muut esille tulevat asiat tiedoksi.

13. Seuraavan kokouksen ajankohta

Pohjaesitys: Seuraava kokous pidetään 4.4.2025 klo 15.15 Olkkarissa.

Päätös: Seuraava kokous pidetään 4.4.2025 klo 15.15 Olkkarissa.

14. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen aikaan 16.46.



21.03.2025

Pöytäkirja - Hallituksen kokous 08/2025

Pöytäkirjan vakuudeksi

pöytäkirja on tarkastettu ja allekirjoitettu sähköisesti.

Sara Rautiainen,
puheenjohtaja

Lisakki Seppä,
sihteeri

Venni Kontra,
pöytäkirjan tarkastaja

Toni Niittylahti,
pöytäkirjan tarkastaja